
                          Strona 1 z 2 
 

 
   
 

Legnica, dnia 14 grudnia 2020 r. 

 

Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski 

Prezydent Miasta Legnicy 

  

I N T E R P E L A C J A    nr  63 / IN / 20 

Dotyczy: Organizacji ruchu przy ul. Rataja w Legnicy. 
 

 

Działając w ramach uprawnień wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 
niniejszym pragnę zwrócić uwagę na problem zgłaszany przez mieszkańców Legnicy, która utrudnia 
im funkcjonowanie w rejonie wyżej przywołanej ulicy. 
 

 Ulica Rataja jest jedną z głównych ulic dzielnicy Tarninów, łączy również część osiedla Asnyka 
z ulicą Jaworzyńską, jest drogą do pracy, szkoły, instytucji miejskich dla wielu mieszkańców Legnicy. 
 
 Kwestia wypadków przy tej ulicy nie została rozwiązana przez lata. Nawet w ostatnim czasie, 
już po interwencji mieszkańców w kwestii tego problemu doszło do kolizji na skrzyżowaniu ulicy 
Rataja z Wojska Polskiego. Oczywistym jest fakt, że nikt nie ma wpływu na czynnik ludzki przy 
bezpieczeństwie w ruchu drogowym, jednak rozwiązania inżynierii ruchu mogłyby w sposób 
obiektywny przyczynić się do zmniejszenia zagrożenia na drodze przy ulicy Rataja.  
 
 Wobec nieustającego problemu bardzo proszę o przeanalizowanie przez Zarząd Dróg 
Miejskich wraz z Wydziałem Zarządzania Ruchem Drogowym, możliwości wprowadzenia takich 
rozwiązań, które mogłyby zapobiegać nadmiernej prędkości na całej długości ulicy oraz umożliwiłyby 
bezkolizyjny wyjazd z poszczególnych skrzyżowań (np. poprzez montaż luster drogowych, 
poprawiających widoczność, ograniczoną przez zaparkowane na chodniku auta), która jest 
przedmiotem mojej interpelacji. 
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 Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moją interpelacje wskazuję, że podjęty 
problem dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie co wypełnia wymogi wynikające 
wprost z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej  
(Dz.U. z 2016 r. poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam, iż interpelacja jest 
zasadna zarówno na gruncie obowiązujących przepisów jak i oczekiwań mieszkańców naszego 
Miasta. 
 

Z poważaniem 
 

Aleksandra Krzeszewska 


